
证书编号：ISC-E-2025-3673-R

兹 证 明

河北尧瑞达机电科技有限公司

统一社会信用代码：911301023198446194
注册地址：石家庄市栾城区南三环与方西线交口西行 300米路南 邮编: 051430
经营地址：石家庄市栾城区南三环与方西线交口西行 300米路南 邮编: 051430

管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015标准要求
认证范围：

机电产品（矿山设备）的技术研发；矿用设备（采掘机械、运输设备、
勘探设备、风动设备、电动设备、金属钻具、金属工具及机械零配件）的
生产；矿用设备（电器及仪表、通讯设备）、五金工具的销售所涉及场所的
相关环境管理活动

发证日期：2025年 01月 09日
有效期至：2028年 01月 08日

环境管理体系认证证书



Registration No. ISC-E-2025-3673-R

This is to certify that

Hebei Yaoruida Electromechanical Technology Co., Ltd.

The social credit code：911301023198446194

Registered Address: 300 meters west of the intersection of South Third Ring Road and Fangxi Line in Luancheng

District, Shijiazhuang City,Hebei Province

Audit Address: 300 meters west of the intersection of South Third Ring Road and Fangxi Line in Luancheng District,

Shijiazhuang City,Hebei Province

Which is in conformity with

GB/T24001-2016/ISO 14001:2015

This certificate covers the following scope of

Technical research and development of electromechanical products (mining equipment); Production of mining
equipment (mining machinery, transportation equipment, exploration equipment, pneumatic equipment, electric
equipment, metal drilling tools, metal tools, and mechanical spare parts); Environmental management activities
related to the sales of mining equipment (communication equipment, electrical appliances, and instruments) and
hardware tools in the premises involved

Issue Date：2025-01-09

Expiration Date: 2028-01-08

Environmental Management System Certificate


